
Herentals eert zijn oorlogshelden
Struikelstenen herdenken verzetsstrijders uit de tweede wereldoorlog. “Struikel-
stenen zijn tegeltjes met een gouden bovenkant. Ze worden ingewerkt in de stoep 
aan de huizen van mensen die tijdens de Tweede Wereldoorlog vermoord of 
gedeporteerd werden door de nazi’s”, legt schepen van Erfgoed Stefan Verraedt uit. 
“Achter elk van de stenen zit een hard en tragisch verhaal. Zo ook achter dat van de 
eerste drie stenen die in Herentals ingehuldigd werden. Die brengen het verhaal van 
drie Herentalse verzetsstrijders: Leon Puyenbroeck en de broers Jozef en Hendrik 
Aerts. Zij werden opgepakt en gedeporteerd door de nazi’s. Alle drie kwamen ze om 
in kampen in Duitsland en Polen.”

Nooit vergeten
“Het is voor de nabestaanden en voor 
onze oudstrijdersverenigingen heel 
belangrijk dat we die verhalen blijven 
vertellen”, zegt Stefan. “Ze liggen hen na 
al die jaren nog nauw aan het hart. De 
gouden steentjes vormen een tastbare 
herinnering, zodat we de gruwelen van 
de oorlog nooit vergeten.”

Meer struikelstenen onderweg
Struikelstenen zijn een initiatief van de 
Duitse kunstenaar Gunter Demnig om 
de slachtoffers van de Tweede Wereld-

oorlog te herdenken. Je vindt ze in heel 
Europa. En nu voor het eerst in Herentals. 
“Het stopt ook niet met deze drie. We 
onderzoeken momenteel nog een achttal 
verhalen van andere Herentalse oorlogs-
helden. Eens we alle informatie op een 
rijtje hebben, worden ook zij geëerd met 
hun eigen struikelsteen”, besluit Stefan.

Gaat u graag zelf een kijkje nemen? De 
steentjes van de broers Aerts vindt u ter 
hoogte van de Markgravenstraat 93. Die 
van Leon Puyenbroeck ter hoogte van de 
Sint-Waldetrudisstraat 96.

Schepen van Erfgoed Stefan Verraedt met 
de struikelsteen van Leon Puyenbroeck uit 
de Sint-Waldetrudisstraat.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
met Kamerlid Bert Wollants

Wat: Nieuwjaarsreceptie N-VA Herentals. 
Iedereen welkom voor een hapje en een drankje!

Waar: Lakenhal, Grote Markt, Herentals

Wanneer: Zaterdag 28 januari vanaf 19.30 uur

Gastspreker is N-VA-energiespecialist 
en Kamerlid Bert Wollants.

Herentals
herentals@n-va.be N-VA Herentalswww.n-va.be/herentals

Noorderwijk
Morkhoven
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Koen Laureys: nieuw lid in 
het bijzonder comité voor 
de sociale dienst
Sinds november zetelt Koen Laureys in het bijzonder comité 
voor de sociale dienst (BCSD). Het comité buigt zich over de 
steundossiers van OCMW-cliënten en helpt hen om hun proble-
men aan te pakken. Wij spraken met Koen over zijn passie voor 
de natuur, zijn liefde voor het turnen en zijn decennialange inzet 
voor de Vlaamse Beweging.

 Je zat van 2012 tot 2018 in de gemeenteraad. Nu ga je naar 
het BCSD. Politiek laat je niet los?
Dat klopt. Ik heb me van jongs af aan altijd politiek en maat-
schappelijk ingezet. Lang geleden was dat voor de Volksunie en 
voor tal van Vlaamse verenigingen. De eerste Vlaamsgezinde 
jeugdbeweging in Herentals heb ik 37 jaar geleden mee opge-
richt. De laatste vijftien jaar heb ik me ingezet in het bestuur 
van N-VA Herentals en nam ik deel aan de gemeenteraads-
verkiezingen van 2012 en 2018.

Je hebt ook honderden kindjes begeleid bij hun eerste stapjes 
in de turnwereld?
Dat zullen er op al die jaren inderdaad wel enkele honderden 
zijn. Ik ben al heel lang trainer bij de Herentalse turnclub 
Corpus Sanum. Dat houdt me jong. Ik word nog regelmatig 
aangesproken door dertigers die ik totaal niet meer herken. 
Dan blijkt dat ze twintig jaar geleden van mij hun eerste 

turnoefeningen hebben geleerd. Plezant dat er toch wel fijne 
herinneringen zijn blijven hangen aan die tijd.

Je grootste passie – naast politiek en turnen – is misschien wel 
de natuur? 
Onze schaarse natuur moeten we koesteren en beschermen. 
Als vrijwilliger bij Natuurpunt en als natuurliefhebber probeer 
ik daaraan mijn steentje bij te dragen. In Herentals en de 
Kempen zijn we niet slecht bezig. Maar ik bezoek heel vaak 
natuurgebieden in Nederland. Hoe ze het daar aanpakken, is 
toch nog wel iets anders. Een nieuw natuureducatief centrum 
in Herentals zou een mooie aanwinst zijn. Ik hoop dat ooit nog 
mee te maken. 

Succes in het bijzonder comité, Koen!

Vol huis voor N-VA-ontbijt met Peter De Roover 
Zondag 13 november was de foyer van ’t Schaliken bijna te klein voor ons ontbijt. Meer dan tweehonderdvijftig leden, 
N-VA-vrienden en collega’s uit de buurgemeenten kwamen genieten van een lekker ontbijt en van de inspirerende 
woorden van onze fractievoorzitter in de Kamer Peter De Roover. Bedankt aan iedereen die er bij was.

Naast politiek is de natuur Koens grote passie.

herentals@n-va.be
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Herentals in 2050: beleidsplan Ruimte en 
Mobiliteit legt onze toekomst vast
Hoe moeten Herentals, Noorderwijk en Morkhoven eruitzien in 2050? Waar en hoe gaan we 
wonen, ons verplaatsen, werken, leven en ontspannen ... ? Die vragen pakken we aan in het 
nieuwe beleidsplan Ruimte en Mobiliteit. En de antwoorden? Die komen van ons allemaal! 
Schepen van Ruimtelijke Ordening Pascal Van Nueten en schepen van Mobiliteit Eva Brand-
wijk leggen het uit. 

Plannen voor binnen dertig jaar
“Weeral een nieuw plan, denkt u dan. Maar dit 
is echt wel een belangrijk”, zeggen Pascal en Eva. 
“We zitten met enorme uitdagingen. Mensen 
worden ouder en gezinnen worden kleiner. We 
verwachten een meer duurzame mobiliteit en 
zijn het beu om ons overal vast te rijden. We 
willen ons ontspannen in eigen buurt. Om dat 
allemaal goed georganiseerd te krijgen, moe-
ten we nu plannen voor binnen dertig jaar.” 

“Vanuit mijn bevoegdheden gaat het over: 
waar gaan we nog bouwen en waar niet? Hoe 
passen we woningen en buurten aan zodat 
mensen er levenslang kunnen wonen? Hoe 
brengen we onze natuur via blauwgroene 
netwerken tot binnen in de stad en de wij-
ken?”, zegt Pascal. “Voor mobiliteit kijken 

we in de eerste plaats naar het versterken van 
ons fietsnetwerk. Doorgaand verkeer willen 
we ordenen rond buurten en we moeten meer 
inzetten op deelsystemen en het combineren 
van auto, fiets, step, bus en trein.” 

Een plan van ons allemaal
“Het mag vooral geen plan zijn van het stads-
bestuur, maar het moet er een zijn van ons 
allemaal. Want 2050 gaat over ons en onze 
(klein-)kinderen”, besluiten Eva en Pascal.
“Prachtig om te zien dat er tijdens het stads-
debat in november meer dan 150 Herentalse-
naren mee kwamen schaven aan de concrete 
plannen voor hun eigen buurt. En dat is nog 
maar het begin. De komende maanden blijven 
we samen schrijven aan de toekomst van onze 
mooi stad.”

Winterlicht brengt kerstsfeer 
naar Herentals, Noorderwijk 
en Morkhoven
Deze winter staat er weer een gevarieerd programma klaar 
om de kerstsfeer naar onze stad te brengen: gezellig winkelen 
tijdens de eindejaarshopping, kerstmarkten in Herentals en 
Noorderwijk, een lichtjeswandeling in ons historisch centrum 
en kerstwandelingen in het bos aan de Toeristentoren. Voor 
elk wat wils! 

Eindjaarshopping
“Naar jaarlijkse gewoonte kon u voor al uw kerstcadeaus in 
Herentals terecht tijdens twee koopweekends. In de weekends 
van 10 en 17 december brachten onze handelaars en horeca-uit-
baters sfeer en gezelligheid in ons winkelcentrum”, zegt schepen 
van Lokale Economie Eva Brandwijk. “Verzamel stempels bij alle 
handelaars in Herentals, Noordewijk en Morkhoven en maak 
kans op cadeaubonnen van Herentals Handelshart.”

Kleur de lakenhal
Schepen van Toerisme Stefan Verraedt: “Een leuke nieuwigheid 
dit jaar was onze prachtig verlichte lakenhal. Meer nog: onze 
kinderen bepalen zelf de kleur. Haal vanaf 1 december een teke-
ning af bij onze handelaars, kleur ze in en breng ze binnen bij de 

dienst cultuur en toerisme van de stad. Vanaf 10 december zie je 
die tekeningen ’s avonds op de lakenhal verschijnen.”

Twee kerstmarkten
Wat is er beter dan een kerstmarkt? Twee kerstmarkten! Op 16 
december vond u ze op het dorpsplein van Noorderwijk. En een 
dag later kon u terecht in ons stadspark. Denk aan glühwein, 
gezellige kraampjes en randanimatie.

Lichtjeswandeling
Uiteraard kan er opnieuw gewandeld worden. U kan genieten 
van een sfeervolle verlichte wandeling door de historische kern 
van Herentals. En op 26 december starten er ’s avonds verschil-
lende begeleide boswandeling rond de Toeristentoren. 

Een gevarieerd programma brengt de kerstsfeer naar onze stad.

Ontdek het volledige programma op herentals.be/winterlicht 

Dit beleidsplan is er geen van het 
stadsbestuur, maar is er een van 
ons allemaal.

www.n-va.be/herentals
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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